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Informatienota voor de Gemeenteraad

Onderwerp: Beantwoording schriftelijke vragen PvdA – verlenging 
tijdsbestek prikkelarme kermis en huidige opzet 

Kernboodschap
In samenwerking met de kermisexploitanten en WerkGroepAutismeWijchen, zijn we 
ongeveer 6 jaar geleden voor het eerst de kermis in Wijchen prikkelarm gestart. We 
merken dat er vandaag de dag voldoende belangstelling voor is. We breiden daarom de 
duur van de prikkelarme kermis uit naar tweeënhalf uur.

Antwoord van het college
In de navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen.

1. Hoe kijkt het college aan tegen, dan wel een verlenging van de tijd van de prikkelarme 
kermis, dan wel, of ook de prikkelarme kermis op meerdere dagen in te voeren? 

Ongeveer 6 jaar geleden zijn we in Wijchen, in samenwerking met de kermisexploitanten 
en WerkGroepAutismeWijchen, de kermis prikkelarm gestart. Destijds is bewust gekozen 
voor het prikkelarme uurtje op zaterdag. Het betreft een dag in het weekend, waarop veel 
mensen de mogelijkheid hebben om de kermis te bezoeken. Er is gestart met een uurtje 
prikkelarm aan het begin van de kermis, omdat het dan vaak nog rustig is qua bezoekers. 
We kunnen ons voorstellen dat wanneer de kermis druk wordt bezocht, de drukte van de 
mensen ook voor prikkels kunnen zorgen. Het prikkelarme uurtje is in 2017 uitgebreid 
naar anderhalf uur. We honoreren het huidige verzoek om de tijdsduur te verlengen. We 
breiden het uit naar tweeënhalf uur. De bezoekers krijgen zo meer tijd om de kermis te 
beleven. De prikkelarme kermis uitbreiden naar meerdere dagen is wat ons betreft geen 
optie, aangezien de overige dagen erg druk bezocht zijn. Daarnaast moeten we ook aan de 
exploitant denken. De exploitanten zijn blij mee te kunnen werken aan de prikkelarme 
kermis, maar geven ook aan dat er tijdens de prikkelarme kermis minder omzet wordt 
gemaakt. De exploitanten zijn ondanks de verminderde omzet akkoord met een uitbreiding 
van een uur. Een uitbreiding naar meerdere dagen zien zij niet zitten.

2. Is het college bereid om bovenstaande opties te onderzoeken? En zo, ja bij een 
positieve uitkomst dit in te voeren met ingang van de kermis 2023? 

Ja, het college is bereid en naar aanleiding hiervan is er gesproken met 
WerkGroepAutismeWijchen. Zij geven aan dat er ieder jaar voldoende belangstelling is 
voor het prikkelarme anderhalf uur. Enige vorm van uitbreiding is gewenst. Een uitbreiding 
van anderhalf naar tweeënhalf uur is wat betreft WerkGroepAutismeWijchen akkoord. 
Tevens is er gesproken met de kermisexploitanten, zij zijn ook akkoord met een 
uitbreiding van een uur.

3. Tot slot, is er sinds 2 jaar nu een andere opzet voor de kermis (kasteeltuin, en niet 
meer op het marktplein). De vraag is hoe deze opzet ervaren wordt, en wordt dit 
geëvalueerd? 

Gezien de geluiden uit de samenleving, werd de opzet wisselend ervaren. Vorig jaar waren 
we vanwege corona genoodzaakt tot deze opstelling. Vele positieve geluiden, een fijne 
spreiding waardoor de kermis als minder druk werd ervaren. Dat was voor het college de 
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reden ook dit jaar de kermis in de achtertuin te houden. Het slechte weer van de 
afgelopen editie leidde tot een hele andere beleving dan vorig jaar bij mooi weer. De 
opstelling wordt daarom zeker geëvalueerd en de locatiekeuze wordt dan ook 
meegenomen.


